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Ființe  întruchipate  de  lumină....  Fără  amintire.... 
Înaintemergătorul.... 

B.D. Nr. 4970

20. septembrie 1950

elor care vor să Mă slujească li se spune următoarele: Starea spirituală a oamenilor care trăiesc 
deja în ultimele zile necesită un ajutor special din partea ființelor de lumină care activează în 

Numele Meu, atât în împărăția spirituală, cât și pe Pământ, unde acestea sunt întruchipate ca ființe 
umane în număr mare pentru a îndeplini o misiune de răscumpărare. Modul în care ființele de lumină 
lucrează și oferă ajutor este clar evident pentru oamenii care acceptă transmiterea cunoștințelor lor 
spirituale, deoarece ei știu că ajutorul poate fi adus oamenilor în adversitatea lor spirituală doar prin 
acordarea Cuvântului Meu de sus. Odată cu aplatizarea spirituală generală, ar fi complet imposibil 
pentru Cuvântul Meu să pătrundă în rândul umanității,  deoarece aceasta nu ar stabili contactul cu 
lumea spirituală și nici nu ar dori și nu ar fi capabilă să accepte proclamațiile din această lume. De 
aceea, lumea luminii trebuie să medieze, ființele de lumină trebuie să caute pe Pământ vase potrivite 
în care să poată lăsa să curgă emanațiile spiritului Meu, iar dacă acestea lipsesc...., ființele de lumină 
însele  coboară  pe  Pământ  pentru  a  fi  o  întruchipare  umană  ca  o  legătură  între  oameni  și  lumea 
spirituală...., pentru a fi mediatori între Mine și oameni. Astfel, în ultimele zile dinaintea sfârșitului, 
când voi, oamenii, trăiți deja, un număr mare de ființe de lumină se întrupează pentru a vă ajuta pe voi, 
care sunteți orbi și ignoranți, care trăiți în mod greșit și care, prin urmare, vă aflați în mari greutăți. Voi 
înșivă nu cunoașteți  nimic despre slăbiciunea spirituală și consecințele ei,  iar  dacă vi se aduce la 
cunoștință acest lucru, nu credeți în ea. Dar lumea, de vreme ce este luminoasă, adăpostește locuitori 
care privesc cu groază la ceea ce se întâmplă în întunericul Pământului și vor să se grăbească în 
ajutorul vostru pentru a-i salva pe cei care nu opun rezistență și se predau îndrumării lor. Dar sunt 
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totuși oameni care doresc să vă ajute și să vă instruiască. Prin urmare, nu-i recunoașteți, așa cum nici 
ei nu se recunosc pe ei înșiși ca ființe de sus, chiar dacă se străduiesc serios să se ridice în sus ca ființe 
umane..... Ei sunt oameni.... ca și voi, dar cu o voință îndreptată spre Mine, cărora adversarul Meu nu 
le mai poate face niciun rău, pentru că ei au devenit deja ai Mei înainte de a veni pe Pământ de dragul 
rasei umane suferinde. Ei vor să vă aducă lumina pe care o primesc în mod constant de la Mine și 
care, în același timp, este puterea de a se înălța. Cu toate acestea, ei nu sunt de asemenea conștienți de 
faptul că au venit pe Pământ în mod voluntar, pentru că lupta lor ascendentă trebuie să fie clar vizibilă 
pentru semenii lor, pentru a-i determina să facă același lucru. O ființă de lumină care ar fi recunoscută 
ca  atare  nu  poate  servi  oamenilor  ca  model  de  urmat,  deoarece  oamenii,  cu  toate  slăbiciunile  și 
defectele lor, nu s-ar simți capabili să atingă vreodată acest model. Numai ființele spirituale foarte 
înalte știu despre misiunea și originea lor și îi informează pe oameni despre asta, chiar dacă aceștia nu 
cred în ele.  Dar astfel  de ființe înalte de lumină sunt,  de asemenea,  recognoscibile pentru oricine 
dorește să le recunoască, căci misiunea lor este de a lucra întotdeauna în mod public și nu în secret,  
pentru  că  atunci  nu  numai  oamenii  individuali,  ci  toți  oamenii  ar  trebui  să  ia  act  de  activitatea 
supranaturală, de puterea, tăria și slava Celui care este Domnul vieții și al morții și al întregii creații,  
Care nu vrea ca creațiile Sale să se scufunde în întuneric și de aceea trimite o lumină extrem de 
strălucitoare de sus..... Și o astfel de lumină va da mărturie despre Mine și va vorbi despre ea însăși.  
Iar când va străluci, veți ști că sunteți aproape de sfârșit, că oamenilor le mai este dată doar o scurtă  
perioadă de har, căci dacă nu va fi auzit și chemarea lui în ajutor va rămâne fără succes, atunci nu va 
mai exista mântuire pentru lumea deznădăjduită...., atunci sfârșitul a venit irevocabil, așa cum a fost 
vestit în Cuvânt și Scriptură....

Amin

Întruchiparea ființelor de lumină.... Înaintemergătorul.... B.D. Nr. 4899

19. mai 1950

u transmit Evanghelia pe Pământ, iar dacă o primești de sus, ea este pură și nealterată de voința 
umană. Știu că este necesar, deoarece nenumărați oameni nu Mă pot găsi pentru că nu mai sunt 

instruiți în adevăr. Și de aceea Mă întruchipez în spiritul celor care vor să Mă slujească. Faptul că ei  
primesc adevărul în forma sa cea mai pură este o necesitate recunoscută de mult timp de iubirea și  
înțelepciunea Mea, care singură Mă va determina să protejez destinatarul adevărului de sus împotriva 
influenței spiritelor impure care ar dori să-i confunde gândirea și să împiedice furnizarea adevărului. 
Prin urmare, oricine primește Evanghelia Mea, pe care Eu Însumi am predat-o pe Pământ și pe care 
acum îi însărcinez pe slujitorii Mei de pe Pământ să o răspândească din nou, poate fi complet sigur că 
știe adevărul, că el, ca apostol al Meu din zilele din urmă, își poate instrui semenii fără să se teamă că  
ar putea fi amestecată o eroare în învățăturile sale. Și în această certitudine ar trebui să-i influențeze pe 
toți  cei  care îi  ies în cale,  ar  trebui să se simtă ca un purtător de cuvânt al  Meu și  să reprezinte 
întotdeauna în discursul Meu ceea ce a primit de la Mine Însumi și se exprimă ca un sentiment în el,  
pentru  că  acesta  este  adevărul  pur.  Multe  ființe  de  lumină  sunt  încarnate  pe  Pământ  în  prezent, 
deoarece marile greutăți spirituale necesită un ajutor extraordinar care poate fi oferit doar de ființe de 
lumină. Astfel de suflete de lumină sunt, în cea mai mare parte, ghizi spirituali, adică sunt în strânsă 
legătură cu Mine datorită unui mod de viață conform voinței Mele și, prin urmare, pot să primească 
direct  instrucțiunile  Mele  și  să  le  transmită  oamenilor.  Astfel  de  ființe  de  lumină  au  un  grad  de 
maturitate care le face imposibilă coborârea în abis, dar acesta este motivul pentru care își trăiesc 
întotdeauna viața pământească în cea mai mare umilință și altruism și se străduiesc doar să aducă 
Împărăția Mea oamenilor, fără a dori să obțină vreun alt beneficiu decât acela de a Mă servi și de a-i  
ajuta pe oameni. Din acest motiv, o astfel de ființă de lumină trimisă de mine pe Pământ se poate 
întrupa  de  mai  multe  ori,  dacă  nivelul  spiritual  scăzut  al  oamenilor  o  face  necesară.  Dar  aceste 
întruchipări  vor  fi  întotdeauna de un  serviciu  complet  până  la  sfârșit,  pentru  că  voința  Mea este 
predominantă în aceste ființe, deoarece ele Mi s-au subordonat deja în mod voluntar și nu mai pot  
pierde acest grad de maturitate pe Pământ. Spiritele joase nu vor avea niciodată putere asupra unei 
astfel de ființe întruchipate ca ființă umană, iar aceasta nu va ceda niciodată influenței lor malefice. 
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Astfel, un spirit deja desăvârșit nu poate niciodată să cadă pe Pământ, adică să nu-și îndeplinească 
misiunea..... O astfel de misiune nu poate părea decât să fie avortată sub ochii oamenilor din cauza 
unei rechemări bruște în împărăția spirituală sau a unor măsuri ostile din punct de vedere uman care 
pun capăt prematur vieții pământești. Totuși, știu acest lucru din eternitate și nu intervin cu puterea 
Mea pentru a nu lăsa voința oamenilor fără libertate. Dar, cu toate acestea, lucrarea de mântuire va fi  
finalizată și totul se va întâmpla așa cum este stabilit în planul Meu etern de mântuire. Chiar și cele 
mai desăvârșite spirite din ceruri se vor întrupa temporar pentru a realiza ascensiunea spirituală printre 
oameni, deoarece fără un astfel de ajutor aceștia sunt prea slabi pentru a rezista. Și atunci chiar și 
morții se vor ridica din morminte, adică cei care sunt complet orbi în spirit pot fi treziți și pot deveni 
văzători printr-o rază strălucitoare de fulger de sus..... (19.5.1950) Dar atunci va veni timpul, înainte 
de sfârșit, când se va putea aștepta și venirea Mea, care a fost anunțată de clarvăzători și profeți mereu 
și mereu. Și în fața Mea cea mai mare lumină de pe Pământ va străluci în cea mai simplă haină. Mă va 
proclama din nou, așa cum a făcut-o înainte  de apariția  Mea în trup pe acest  Pământ,  înainte de 
învățarea Mea a oamenilor cărora am vrut să le aduc Evanghelia..... El a fost înaintemergătorul Meu și  
va fi și acum. Iar voi, oamenii, îl veți recunoaște după discursurile sale, căci el alege aceleași cuvinte 
și mărturisește despre Mine ca odinioară. Spiritul său nu vine pe Pământ decât pentru a împlini legea,  
conform căreia trebuie să Mă preceadă în cea mai deplină cunoaștere a originii și a sarcinii sale. El 
vede prin toate și știe și despre soarta sa pământească, dar nu se retrage de la ea, pentru că face parte și 
ea din actul de mântuire la care participă din iubire pentru cei neîmpăcați. El știe că odată cu moartea 
sa misiunea este îndeplinită și nu are altă dorință decât unificarea finală cu Mine, Domnul și Maestrul 
său, prietenul și fratele său, Tatăl său din veșnicie...... Și când apare, sfârșitul este aproape, căci în 
curând îl voi urma și voi face ca anunțurile Mele să se împlinească. Dar venirea Mea din nou este 
ultimul act înainte de distrugerea completă a Pământului cu tot ceea ce trăiește.... Atunci se va adeveri 
așa cum este scris. Se va ridica un Cer Nou și un Pământ Nou, unde Eu voi fi în mijlocul a lor Mei,  
unde va fi un singur păstor și o singură turmă, pentru că toți cei care vor trăi vor fi uniți cu Mine și vor 
îngădui ca Eu să locuiesc în mijlocul lor, pentru că toți oamenii de pe Noul Pământ sunt copiii Mei, la 
care Eu Însumi voi veni ca Tată pentru a le da ceea ce îi face fericiți.....

Amin

Lupul în blană de oaie.... Înaintemergătorul Domnului înainte de 
a doua venire.... 

B.D. Nr. 0685

26. noiembrie 1938

dversarul are cel mai ușor de jucat atunci când merge deghizat ca un lup în haine de oaie și îi  
înșală  pe  oameni  cu  priviri  și  cuvinte.  Se  va  folosi  de  orice  ocazie  în  care  poate  face  rău 

omenirii. Oricine cade în ghearele lupului va fi sfâșiat fără milă odată ce acesta a obținut puterea 
asupra sufletului. De aceea să vi se spună: "Veți recunoaște pe cel ce umblă pe Pământ cu sabia de foc 
a gurii sale"..... Nimeni nu se va îndoi de Cuvântul Său, pentru că acesta va fi divin și va fi izvorul 
celei mai profunde iubiri a lui Dumnezeu. Dar nu-l căutați în faimă și splendoare, numele său este 
puțin cunoscut...., el se numește cu siguranță Ioan, dar trupul său de pe Pământ nu are forma care îl 
împodobește spiritual. El umblă printre voi și vă învață prin cuvinte și fapte și va fi un înaintemergător 
al Domnului înainte de revenirea Sa pe Pământ. De asemenea, cuvântul său va da mărturie despre 
iubirea lui Dumnezeu acolo unde trăiește și va trezi în inimile oamenilor o dorință profundă de adevăr 
și lumină. Nu credeți vocile timpului prezent care vor să vă inducă în eroare, care vor să vă întunece 
mintea pentru ceea ce este bun și nobil..... Lăsați-le partea lor și rămâneți doar la ceea ce vă trimite 
Domnul de sus. Căci înclinația adversarului se îndreaptă spre lume, dar nu se îndepărtează de ea spre 
divinitatea eternă. Oricine ascultă aceste cuvinte va auzi direct cuvintele Domnului, iar duhul său va 
vesti adevărata mântuire și oricine îl va asculta va fi pătruns de vorbirea sa..... El vine în splendoarea 
adevărului; nimic din ceea ce este lumesc nu va fi atașat de el. Dar pământul care îl adăpostește este  
binecuvântat de prezența lui.... Dar când va veni el, ceasul judecății nu va fi departe..... El va îndura cu 
răbdare toate suferințele și va auzi întotdeauna doar glasul Domnului. Amintiți-vă aceste cuvinte când 
va fi prins pentru a-și pecetlui soarta pe Pământ....  Dar voi, oamenii,  nu veți putea niciodată să îl 
împiedicați  pe războinicul  lui  Dumnezeu să ducă la  îndeplinire  ceea ce și-a  asumat pentru binele 
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umanității. Puterea ta nu va ajunge niciodată atât de departe încât să mergi împotriva Domnului fără să 
fii  pedepsit....  Dar ochiul Lui  se va odihni  blând asupra voastră,  care vreți  să-i  faceți  rău....  Căci 
dragostea și răbdarea lui se întind asupra tuturor celor care au inima împotriva lui.... Și îi va câștiga pe 
mulți dintre ei,  căci puterea cuvintelor sale și a iubirii sale este nespus de mare. Iar evenimentele 
mondiale  vor  suferi  pierderi....  Sufletele  care  îl  recunosc  pe  Mântuitorul  lor  în  El,  în  urma  unei 
adversități profunde, vor fi separate de cele care au ca unică parte lumea. Iar sfârșitul lor va fi moartea 
trupului și a sufletului.... Și astfel vă este dată lumina, ca să puteți recunoaște activitatea celor care 
doresc în jos, care evită orice lumină de sus și caută să o stingă, pentru ca în întuneric adversarul să 
pună stăpânire pe suflete. Lumina va veni la voi, cei care doriți lumină, Domnul nu vă va lăsa să  
lânceziți în întuneric și vă va proteja de lupii răpitori care, deghizați, se strecoară printre turmele Sale  
și caută să creeze confuzie. Citiți Cuvântul Său și recunoașteți primele semne de confuzie.... Iar cine 
are urechi de auzit, să audă: Nu lumea vă va aduce pacea, ci numai El, a Cărui împărăție nu este din  
lumea aceasta. Iar pacea Lui va fi o pace veșnică, pe care nimic în lume nu o mai poate distruge și care 
se va extinde totuși și asupra Pământului.... asupra acelor oameni care ascultă Cuvântul lui Dumnezeu 
din gura unui ucenic curat al lui Iisus.... care vrea să-i ajute pe oameni în iubirea Lui și le vestește  
iubirea veșnică a lui Dumnezeu..... Aceasta va aduce pace oamenilor de bunăvoință....

Amin

Înaintemergătorul Domnului înainte de venirea Sa.... Este nevoie 
urgentă de ajutor.... 

B.D. Nr. 4136

6. octombrie 1947

amenilor li se pot oferi daruri extraordinare de har, iar ei trec pe lângă ele ca și cum ar fi lucruri  
obișnuite. Ei nu își dau osteneala unei examinări serioase, ci ascultă ceea ce li se oferă ca fiind 

cel mai valoros dar al harului, dar nu îl aplică la ei înșiși și, prin urmare, nu se educă nici ei înșiși  
conform  voinței  Mele.  Și  astfel,  timpul  de  har  trece  fără  să  rezulte  care  să  poată  fi  numită  o 
binecuvântare.  Sfârșitul  este  aproape,  Eu  Mă  fac  cunoscut  lor  în  toate  felurile,  folosesc  toate 
mijloacele de ajutor pentru a le deschide inimile, astfel încât să găsesc intrare la ei pentru a-i putea 
instrui  Eu Însumi și,  prin  urmare,  este  nevoie de o muncă dublă  pentru  timpul  care  va  veni,  iar 
slujitorii Mei trebuie să-și ia sarcina în serios și să nu se înșele în niciun fel și să creadă că au făcut 
toată  munca.  Timpul  scurt  până  la  sfârșit  necesită  o  activitate  extraordinară  din  partea  Mea  și  o 
activitate excepțional de entuziastă a slujitorilor Mei de pe Pământ, pentru ca sufletele care au cea mai 
mare nevoie să fie salvate. Se pare că veți avea puțin succes, pentru că mulți vă vor respinge, dar 
munca voastră nu va fi făcută în zadar. Dar unul va veni și va spune oamenilor aceleași cuvinte pe care 
le-ați primit de la Mine. Iar oamenii vor compara și vor deveni suspicioși pentru că recunosc același 
conținut a ceea ce le-a fost deja transmis prin discurs și Scriptură. Și, din nou, oamenilor li se oferă o 
mare oportunitate de a-și schimba modul de viață și de a se modela în conformitate cu voința Mea. 
Pentru  că  anunțurile  de  sus  sunt  atât  de  evident  în  conformitate  cu  Evanghelia  celui  care  este  
înaintemergătorul Meu la ultima Mea venire. Doar o mică turmă recunoaște lumina extraordinară și 
știe ce oră a sosit. Dar cei mai mulți trec pe lângă un dar de har care le este oferit din nou și din nou 
prin iubirea Mea. Totuși, nu mai pot fi ajutați, pentru că voința lor liberă este cea care acceptă sau 
respinge și pe care nu o voi forța niciodată. Dar în curând timpul de grație se va sfârși, în curând 
ceasul va fi expirat și ultima lovitură va suna. Și tot ceea ce nu și-a găsit drumul înapoi la Mine până 
atunci  va rămâne departe de Dumnezeu pentru o eternitate și  astfel  într-o stare  nefericită  pe care 
dragostea Mea încearcă să o evite de fiecare dată.... dar succesul vă aparține vouă înșivă, oamenilor.....

O

Amin

Înaintemergătorul Domnului.... B.D. Nr. 4048

24. mai 1947

arul și dovada iubirii lui Dumnezeu oferite oamenilor în zilele din urmă îi pot compensa pe 
deplin pentru greutățile și suferințele din acest timp, pentru că le asigură o ascensiune rapidă 

dacă se folosesc de darul harului și se străduiesc să ajungă la maturitatea sufletului. Este timpul despre 
H
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care este scris că Dumnezeu va locui cu ai Săi în duh până la sfârșit; este timpul când oamenii Îl vor  
vedea  venind  pe  nori,  când  legătura  dintre  Cer  și  Pământ  nu  va  fi  vizibilă  doar  în  imaginația  
oamenilor, ci în realitate, ființe de lumină vor fi active pe Pământ și vor răspândi lumina, și când 
oamenii vor fi instruiți de sus, când Dumnezeu Însuși va coborî pe Pământ în Cuvânt și va oferi celor  
de pe Pământ pâinea cerului, când oamenii vor putea să se alimenteze mereu și mereu din sursa vieții,  
pentru că Dumnezeu Însuși le oferă poțiunea vieții pentru a le da putere....... În acest timp își va face 
un  nume cel  care  va  fi  destinat  să  fie  ultimul  mesager  înaintea  Domnului,  care  îl  va  anunța  ca 
înaintemergător al Său și care va spune oamenilor adevărul, care va vorbi fără timiditate, chiar dacă 
acest lucru îl va pune în pericol de a fi el însuși prins. Totuși, lumea nu mai contează pentru El și El  
schimbă bucuros viața pământească cu viața veșnică, de aceea nu se teme nici de lume, pentru că știe 
cât de aproape este sfârșitul și ce îi așteaptă pe oamenii care nu cred în el..... Apariția sa este, de 
asemenea,  un  har  extraordinar,  pentru  că  prin  el  vor  fi  în  permanență  conștienți  de  apropierea 
sfârșitului și astfel vor fi stimulați să lucreze la sufletele lor, iar ochii lor vor fi îndreptați spre veșnicie; 
și o forță extraordinară va fi, de asemenea, inerentă în el, astfel încât va fi capabil să vindece bolnavii 
și să aducă ajutor acolo unde este nevoie și pare imposibil din partea semenilor săi. Pentru că va duce 
o viață exemplară de iubire și spiritul lui Dumnezeu îl va umple. Dumnezeu Însuși va lucra prin el și  
oricine îl va asculta îl va auzi pe Dumnezeu Însuși, va auzi Cuvântul Său prin gura unei ființe umane,  
dar în felul în care a ieșit de la Dumnezeu.... Și a venit acest timp, ultimul timp al harului, care poate  
aduce un mare succes pentru oamenii care se străduiesc să atingă perfecțiunea. Și chiar dacă trebuie să 
sufere greutăți pământești de nedescris, ei au totuși un avantaj,  dacă se folosesc de binecuvântări, 
pentru că  acum știu  și  ei  că sfârșitul  este  aproape,  deoarece recunosc  în  El  pe înaintemergătorul 
Domnului și Îl așteaptă cu bucurie pe El Însuși, Care va apărea în curând pentru a-i elibera pe ai Săi 
din cele mai mari necazuri și pentru a-i conduce într-o țară de pace, așa cum a promis....

Amin

Înaintemergătorul lui Iisus la sfârșit.... B.D. Nr. 4878

13. aprilie 1950

in rândurile voastre va ieși unul care va da mărturie despre Mine înainte de venirea Mea pe nori. 
Și când îl veți auzi, veți ști că sfârșitul este aproape. El este unul dintre cei mai curați, este plin 

de iubire și bunătate și de aceea este strâns unit cu Mine, este un mângâietor și un prieten pentru voi, 
oamenii, un izbăvitor de greutățile spirituale. El are un spirit luminos și știe despre judecata finală, de 
aceea îi avertizează și îi admonestează pe oameni în numele Meu. El este un luptător pentru Mine și 
pentru împărăția Mea și  are cea mai deplină cunoaștere.  Și astfel,  el  știe și unde este reprezentat 
adevărul pur și, de aceea, el va veni din rândurile celor care primesc învățătura Mea de sus și, prin 
modul său de viață, prin dragostea sa pentru aproapele, va fi și el însuși învățat de sus, pentru că mai 
trebuie să reprezinte o funcție la sfârșit.... a fi precursorul Meu înainte de întoarcerea Mea. Pentru că 
timpul se apropie, profețiile profeților se împlinesc și, astfel, cel care a coborât din împărăția luminii  
pe Pământ de dragul Meu, trebuie să vină și el pentru a Mă anunța oamenilor care se află în cea mai  
mare nenorocire și necaz. El va mărturisi despre Mine, pentru că vocea lui este vocea Mea, și oricine îl 
ascultă pe el Mă ascultă pe Mine. Dar el nu va rămâne cu voi, oamenii, pentru mult timp.... înainte de 
a-l recunoaște, el va locui cu siguranță în mijlocul vostru, dar potrivnicul Meu îl va persecuta și va 
instiga poporul împotriva lui. El va predica iubirea, dar oamenii îl vor asculta cu ură. Îl vor prigoni și 
îi vor căuta viața. Dar voi ști cum să-l protejez până când îi va veni ceasul, pentru că el trebuie să-și  
ducă la bun sfârșit misiunea, trebuie să fie un precursor pentru Mine, trebuie să ridice turma Mea și să  
o instruiască cu privire la venirea iminentă a Domnului. Iar când apare, nu mai este prea mult timp.  
Cuvintele  sale  vor  aprinde  și  îi  vor  trezi  din  somn pe  cei  leneși  și  nehotărâți,  căci  el  este  doar 
purtătorul  de cuvânt  al  Meu, prin el  Mă voi  exprima din nou în mod evident.  Și iarăși  va fi  un 
chemător în pustiu care vine din nou doar pentru că Eu am nevoie de o forță puternică la sfârșit, o 
putere care vine de sus pentru a vă ajuta  pe voi,  oamenii.  Dar lumea îl  va urî  și  va folosi  toate  
mijloacele pentru a-l face inofensiv, deși el face și vorbește numai de bine. Dar lumea se scufundă în  
noapte și toată lumina se stinge....  De aceea, o lumină strălucitoare strălucește pe Pământ, iar toți 
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purtătorii de lumină vor aduce ulei, astfel încât lumina lor, pe care oamenii lumii încearcă să o stingă, 
să se aprindă din nou mai puternic.  Și toți  cei  care au credința corectă îl  vor recunoaște ca fiind 
precursorul noii Mele coborâri și vor ști că timpul s-a împlinit, că sunt așteptat și că odată cu Mine va  
veni și ultima Judecată..... Și vor lua la inimă cuvintele lui, pentru că vor simți că Eu sunt Cel care  
vorbește prin el și că Mă anunț pe Mine prin el, care este mesagerul Meu, așa cum a fost stabilit din  
eternitate. Cu toate acestea, îi va fi greu să se descurce cu oamenii care aduc un omagiu lumii și nu vor 
să audă nimic despre îndemnurile și avertismentele sale, dar care nu se sfiesc să încerce să-l ucidă, în 
ciuda faptului că el se dovedește a fi de ajutor tuturor oamenilor și mulți se folosesc de ajutorul său. Ei 
vor să-l împiedice să-și ducă la bun sfârșit misiunea, dar nu-l voi aduce la Mine în Împărăția Mea 
decât atunci când el Îmi va pregăti calea, când va vesti venirea Mea tuturor celor care doresc să Mă 
vadă și a căror credință o întărește, pentru că el nu exprimă decât ceea ce primește de la Mine prin 
Cuvântul interior, prin spiritul care este excepțional de activ în el.....

Amin

Haos  spiritual....  Conflagrație  mondială....  Mesia.... 
Înaintemergătorul Domnului.... 

B.D. Nr. 0801

9. martie 1939

e va împlini în lumea neschimbată, așa cum este scris, că nu va rămâne piatră pe piatră, căci în 
aceste  zile  lumea  va  cunoaște  o  prăbușire  completă  a  tot  ceea  ce  a  fost  păstrat  de-a  lungul 

mileniilor.  Și  tot  ceea  ce  a  fost  transmis  va  fi  combătut,  va  însemna  un haos  incomparabil,  atât  
spiritual cât și pământesc..... Oamenii nu vor mai fi capabili să distingă în ce măsură opiniile lor sunt 
corecte sau greșite. Ei vor pluti în derivă spre țărmuri fără țărm și sfârșitul va fi pustiirea spirituală. 
Vor apărea cele mai diverse zvonuri despre revenirea lui Mesia, iar o imensă conflagrație mondială va 
împinge omenirea într-o situație de extremă suferință și disperare. Dar această suferință poate fi foarte 
bine controlată prin credința neîndoielnică în Iisus Hristos, Răscumpărătorul divin. Oricine L-a ales pe 
El drept călăuză în viața pământească va trece prin toate amărăciunile de pe calea sa și, sub protecția 
iubirii Sale, valea pământească, cu toate ororile ei, nu-l va atinge decât în umbră, însă greutățile vor fi 
nespus de mari pentru toți cei care nu-l poartă în inimă pe Mântuitorul divin, iar suferințele pământești 
i se vor părea insuportabile, se va chinui cu toate confuziile de natură fizică și spirituală. Și în acest  
haos va străluci o lumină care îi va umple de mângâiere și speranță pe toți cei care stau în această 
lumină..... În aceste zile se va ridica printre voi un purtător al adevărului spiritual. El va proclama 
Cuvântul și oamenii vor fi plini de o mare speranță, va fi un orator puternic înaintea Domnului și va 
anunța revenirea Lui și, pătruns de dragoste pentru oameni, va propovădui cu tot zelul Cuvântul pe 
care  Domnul  Însuși  l-a  învățat  pe  Pământ.....  Și  va  fi  un  înaintemergător  al  Domnului.  Cu toate  
acestea, îi va veni ceasul și oamenii vor încerca să îl împiedice să își îndeplinească misiunea. Lumea 
va lua parte la soarta lui pe Pământ, îi va recunoaște parțial scopul și lucrarea în voia lui Dumnezeu...., 
dar în cea mai mare parte, cei care se sting în cea mai întunecată noapte spirituală vor cere distrugerea 
lui. Și în acel moment Pământul va răsuna și Domnul Dumnezeu va avertiza și va îndemna oamenii cu 
o voce de fier să se pocăiască și să se îngrijească de mântuirea lor, iar suferința de pe Pământ va lua 
proporții și voi, oamenii, veți recunoaște cât de aproape este ceasul Judecății. Veți intra în voi înșivă și  
vă veți aminti de Domnul, care v-a vestit acest timp prin Cuvânt și Scriptură.....

S

Amin

Noua împărăție spirituală.... Profet.... Noua generație.... B.D. Nr. 1107

23. septembrie 1939

ntr-o direcție spirituală cu totul nouă, omenirea va trebui să-și recunoască adevărata mântuire și va 
mărturisi  cu  voce  tare  că  numai  aceasta  a  fost  salvarea  ei  din  toate  adversitățile.  O  generație 

chinuită, afectată de tot felul de necazuri, se poate răscumpăra din cele mai mari chinuri pământești 
prin transformarea ființei sale lăuntrice...., lucrând în mod conștient la viața sufletului său. Iar o astfel 
de rafinare va duce și la o îmbunătățire a situației pământești. Numai slăbiciunea spirituală este cauza 
tuturor afecțiunilor fizice și, prin urmare, acestea din urmă se remediază de îndată ce ființa umană face 

Î

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 8/21



un efort spiritual pentru a satisface cerințele voinței divine. Dereglarea spirituală a oamenilor are un 
efect atât de îngrozitor, încât nenumărate suflete se îndreaptă spre ruină și nu pot fi salvate altfel decât 
printr-o viață pământească extrem de dificilă. Și în această strâmtorare a sufletului, Domnul va ridica 
un om al cărui suflet să fie plin de spiritul lui Dumnezeu..... El va vorbi despre Dumnezeu în așa fel  
încât oricine îl va recunoaște ca fiind eliberatorul spiritului a nenumărați oameni rătăciți, va răsufla 
ușurat.  Va  fi  o  bătălie  împotriva  lui,  dar  cuvântul  său  și  puterea  cuvântului  său  vor  învinge 
dușmanul..... El va lupta pentru suflete, va predica despre iubire, va înflăcăra inimile și le va îndemna 
la cooperare spirituală.... El le va oferi oamenilor cea mai pură învățătură divină și oricine este dispus 
să facă ceea ce este corect va recunoaște spiritul care vorbește de la el. El nu se va teme de puterea  
pământească și nu va folosi în nici un caz forța, ci, cu cea mai mare răbdare și dragoste, le va spune 
oamenilor despre modul lor de viață greșit, despre mondenitatea lor și despre căderea lor...... Și vor 
asculta cuvântul Lui și se vor zidi pe el, vor intra în ei înșiși și vor recunoaște adevărul cuvintelor 
Lui.... Ei vor dori să-l protejeze pe cel pe care îl vor persecuta, iar în curând se vor forma două partide 
care se vor lupta unul împotriva celuilalt.... Și Domnul va da o mare putere celor ce sunt pentru El, iar  
puterea celor ce sunt împotriva Lui va scădea. Și așa începe noua împărăție.... Și binecuvântat este cel 
care ascultă vocea interioară și se ridică pentru ceea ce aude în sine.... Binecuvântat este cel care se 
alătură armatei acestor luptători pentru Dumnezeu și merge împotriva lumii adversarului.... Iar sufletul 
chinuit va răsufla ușurat că a fost salvat în ultimul ceas.... Și o nouă eră va răsări.... Aspectul exterior, 
splendoarea și fastul lumii nu vor mai fi atât de dorite ca înainte, ființa umană va tinde spre maturitate 
spirituală, va tinde spre bogăție spirituală și dorința sa va fi îndreptată spre darurile de sus, pe care  
lumea nu le poate oferi. Din acest timp va ieși o nouă generație, care va fi purtătoare a creștinismului 
adevărat, va trăi în iubire pentru Dumnezeu și pentru aproapele său, va recunoaște destinul ființei 
umane și astfel va lucra în mod conștient pentru a se desăvârși, sufletul se va uni cu spiritul și va găsi 
contactul  cu  Dumnezeu  ca  Tată  și  Creator  al  tuturor  lucrurilor,  pentru  a  fi  unit  cu  El  pentru 
eternitate.....

Amin

Puterea  Cuvântului  divin....  Profet....  A  doua  venire  a 
Domnului.... 

B.D. Nr. 2797

4. iulie 1943

oată lumea va simți în mod vizibil puterea Cuvântului divin atunci când va veni ultimul moment. 
Multe fire se întind de dincolo până pe pământ, peste tot unde Dumnezeu transmite Cuvântul Său 

oamenilor care îl aud parțial mental și parțial ca o voce interioară, și peste tot unde acest Cuvânt al 
Său va transmite putere oamenilor. Dar acolo unde Cuvântul transmis direct este transmis altor ființe 
umane, acestea vor fi de asemenea întărite dacă îl acceptă cu credință și se pretează la efectul său. 
Căci este sigur că Dumnezeu nu-i va lăsa pe ai Săi fără ajutor într-o vreme care va fi plină de necazuri 
și greutăți și care necesită putere din belșug. De aceea, El binecuvântează Cuvântul Său cu puterea Sa, 
astfel  încât toți  cei  care îl  aud să aibă această putere,  dacă cred.  Adversarul lui  Dumnezeu își  va 
dezlănțui toată puterea, va încerca să dărâme tot ceea ce nu-i rezistă. Dar Cuvântul lui Dumnezeu este 
cea mai bună armă împotriva lui, Cuvântul lui Dumnezeu protejează ființa umană de atacurile lui,  
pentru că prin Cuvântul Său Dumnezeu Însuși este cu oamenii și dușmanul este neputincios împotriva 
lui. Dacă o persoană crede, nu trebuie să se teamă de nimic, indiferent de ceea ce i s-ar putea întâmpla. 
Într-adevăr,  lumea va încerca prin toate mijloacele să-i  zdruncine credința,  va dori  să-l  forțeze să 
renunțe la credință, dar Cuvântul lui Dumnezeu este mai puternic decât lumea..... Oricine are aceasta 
nu va asculta glasul ei, căci este mai aproape de Dumnezeu decât de lume și puterea Lui curge prin el,  
iar ființa umană rămâne, de asemenea, unită cu Dumnezeu prin Cuvântul Său. Dar în zilele de pe urmă 
cineva se va ridica și va predica Cuvântul lui Dumnezeu cu voce tare și în mod audibil oamenilor.... va 
fi călăuzit de spiritul lui Dumnezeu și spiritul lui Dumnezeu se va exprima prin el. Cuvintele sale vor  
fi impresionante și nu vor rămâne fără efect nici măcar în rândurile adversarului.... Și va fi persecutat 
de cei din lume, dar aceștia nu vor putea face nimic împotriva lui până când misiunea lui pe Pământ 
nu va fi îndeplinită. El va vesti revenirea Domnului, va mustra oamenii pentru greșelile lor, îi  va 
învăța  despre lucruri  care le  sunt  străine,  îi  va îndemna la  iubire  și  va biciui  răutatea cu cuvinte 
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ascuțite; va vorbi fără timiditate și va căuta să câștige oameni pentru împărăția lui Dumnezeu. Iar din 
cuvintele sale va emana o forță care va confirma adevărul a ceea ce predică. Dumnezeu Însuși va 
vorbi prin gura slujitorului Său de pe Pământ și mulți vor recunoaște vocea Lui..... Totuși, în cele din 
urmă va fi prins, pentru că Satana îi împinge pe cei care sunt robiți de el să pună stăpânire pe el. Și 
atunci nici venirea Domnului nu este departe, căci atunci și pe Pământ lipsa de milostivire va fi ajuns  
la apogeu și chiar și credincioșii vor fi în cel mai mare pericol de a se clătina. Atunci Domnul Însuși 
va veni să Își aducă pe ai Săi acasă pentru a-i salva de sub puterea celor ce aparțin întunericului.... Și 
se vor întâmpla lucruri pe care nimeni nu și le poate imagina....

Amin

Timp de grație.... Vorbitor - Înaintemergătorul Domnului.... B.D. Nr. 3276

1. octombrie 1944

scultați ce vă spune Duhul lui Dumnezeu.... A răsărit un timp de har ale cărui binecuvântări le 
puteți simți dacă sunteți dispuși să luptați pentru împărăția lui Dumnezeu. Ființele de lumină pot 

fi recunoscute ca lucrând în mod constant pentru a împărtăși oamenilor de pe Pământ daruri de har din 
împărăția  spirituală;  ființele  de  lumină  sunt  întrupate  pe  Pământ  care  servesc  oamenilor  ca  ghizi 
spirituali în zilele din urmă; gândurile oamenilor care se străduiesc să se îndrepte spre Dumnezeu vor 
fi luminate și astfel vor fi mai aproape de adevăr; dragostea lui Dumnezeu se va exprima în vremuri de 
adversitate  pământească  aducând  ajutor  acolo  unde  este  cerut....  Oamenii  de  credință  vor  realiza 
lucruri extraordinare și puterea credinței va fi dezvăluită.... Și astfel, harul peste har va fi recunoscut, 
pentru că toate mijloacele vor fi folosite și de partea opusă și oamenii vor fi în suferință spirituală în 
care Dumnezeu vrea în mod vizibil să le aducă ajutor. Și în acest timp de har se va ridica un om al 
cărui spirit este de sus, al cărui suflet este complet unitar cu spiritul din el însuși și care, prin urmare, 
va spune ceea ce îi dezvăluie spiritul.... adevărul cel mai deplin în forma cea mai ușor de înțeles..... 
Dumnezeu însuși va vorbi prin el,  îi  va îndemna pe oameni să reziste sau îi  va avertiza să nu îl 
abandoneze.  Iar  acest  vorbitor  este  înaintemergătorul  Domnului.  Când  va  ieși  la  iveală,  venirea 
Domnului nu este departe. Și prin acest om, măsura harului va crește considerabil, pentru că el va fi un 
mare sprijin pentru credincioși, iar prin el, necredincioșilor li se va oferi ocazia de a veni la credință.  
Căci el va avea o mare influență asupra oamenilor care îl ascultă, pentru că este plin de putere și de  
tărie. Cuvintele sale se vor aprinde și se vor răspândi ca un foc sălbatic în țara în care va activa. El va  
vorbi fără teamă și fără timiditate și le va explica oamenilor și le va indica venirea Domnului pe nori și 
judecata finală. Cu toate acestea, el va găsi puțină credință, deoarece majoritatea umanității nu mai 
vrea să știe nimic despre Dumnezeu și despre spiritualitate și, prin urmare, are o mentalitate complet 
greșită. Astfel, ei nu recunosc darul extraordinar al harului și, prin urmare, nici nu-l folosesc și, de 
aceea, sfârșitul este inevitabil, căci se deschide abisul care devorează tot ceea ce nu-l recunoaște pe 
Dumnezeu și respinge Cuvântul Său. Dumnezeu dăruiește în mod constant, iar ceea ce dăruiește este 
un dar nemeritat al harului, menit să ajute oamenii să ajungă la maturitate chiar și în aceste vremuri de 
adversitate.....  Fie că este vorba de suferință sau de bucurie, ea servește întotdeauna ființei umane 
pentru  a-și  înălța  sufletul  spre  Dumnezeu,  este  întotdeauna  un  indiciu  al  Lui,  o  ademenire  și  o 
călăuzire pe calea cea bună.... este întotdeauna har.... Și dacă va veni acest om, va crește și măsura 
harului pentru oameni, pentru că el este scăldat în lumină și radiază această lumină care izvorăște din 
împărăția spirituală.....  El distribuie cunoaștere, Cuvântul Său este plin de înțelepciune și putere și 
poate fi acceptat cu ușurință pentru că este prezentat cu convingere și poate fi înțeles și de oamenii 
care  doar  îl  ascultă  cu  atenție.  Dumnezeu,  în  dragostea  Sa,  le  facilitează  oamenilor  să  creadă, 
trimițându-le mesageri ai Săi care au o putere extraordinară și care pot fi deja recunoscuți ca fiind 
mesageri  din  ceruri.  Cu  toate  acestea,  El  este  atacat  din  toate  părțile....  și  doar  câțiva  recunosc 
misiunea Lui și se agață de El, doar câțiva se întăresc cu Cuvintele Lui; dar aceștia primesc putere și  
har  din  belșug  și  sunt  capabili  să  reziste  ferm în  fața  tuturor  provocărilor  lumii,  în  fața  tuturor 
ostilităților care ies acum la iveală în mod public.... Ultimele zile vor fi extraordinar de dificile, dar și 
extraordinar de pline de har, pentru că Dumnezeu se va arăta acolo unde o inimă deschisă la har are 
nevoie. Și astfel va fi posibil să se treacă cu succes și ultima bătălie de pe acest Pământ.... pentru ca 
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sufletul să iasă nevătămat,  pentru ca el  să dobândească viața veșnică dacă pleacă prematur de pe 
Pământ sau perseverează pe acest Pământ până la sfârșit și este luat de pe acest  Pământ de către 
Domnul Însuși într-un trup viu pentru a începe o viață nouă pe Noul Pământ....

Amin

Înaintemergătorul.... Proclamă-l pe Iisus.... B.D. Nr. 5830

19. decembrie 1953

n  toată  umilința,  străduiți-vă  să  deveniți  adevărații  Mei  copii,  dar  nu  vă  străduiți  să  dobândiți 
cunoștințe neobișnuite, care sunt de puțin folos pentru perfecțiunea sufletului vostru. Pentru că în 

împărăția Mea cel mai mic și cel mai neînsemnat este mai important decât cel care se crede înălțat, în 
împărăția Mea umilința este mai presus de orice și nu este loc pentru aroganță. Cu toate acestea, 
trebuie să deosebești adevărata măreție de aroganță..... Trebuie să distingi ceea ce este măreț de ceea 
ce pare a fi măreț. Căci ceea ce este mare în ochii Mei, Eu îl pun ca stăpân peste lumi întregi cu  
locuitorii lor, stăpânește cu Mine și în voia Mea peste creații nesfârșite și nenumărate făpturi.... și  
totuși nu va fi arogant în spirit..... Și totuși, crede că are și dreptul de a conduce, care se crede mare,  
dar care nu se va ridica pentru totdeauna la înălțimea care îi asigură o funcție de conducător, căci Eu 
cunosc cele mai intime dispoziții ale fiecărei ființe, știu unde este adevărata umilință și unde doar 
voința Mea împlinește o ființă.  Și tot  așa spun și Eu: Pământul nu poartă o ființă de o asemenea 
plinătate de umilință încât să o pot numi conducător peste lumi în împărăția de dincolo..... Pentru că 
această umilință este supranaturală, iar o astfel de ființă este atât de complet unită cu Mine, încât 
Pământul nu ar putea fi  locuința  ei.  Pentru că tot  ce se afla în  preajma sa ar străluci în  cea mai 
strălucitoare lumină. Pentru că aceste ființe de lumină au parcurs deja calea pe Pământ, reușind să se 
spiritualizeze complet pe Pământ..... Ei nu se vor mai întoarce niciodată pe Pământ, dar continuă să-i 
influențeze pe locuitorii pământeni..... Își trimit razele de lumină pe Pământ, deoarece sunt pătrunși de 
o voință copleșitoare de a iubi,  iar  dorința de a ajuta îi  menține activi  în mod constant în sensul 
răscumpărării. Și astfel, o singură persoană poate fi influențată în mod excesiv de o astfel de ființă de 
lumină...., ceea ce nu înseamnă însă că sufletul acestei persoane este un suflet de lumină care a coborât 
de sus..... Înțelegeți....  multe suflete de lumină se întrupează înainte de sfârșitul acestui Pământ în 
scopul  unei  misiuni....  Dar  acestea  sunt  încă  înainte  de  desăvârșirea  lor  finală  ca  și  copil  al  lui 
Dumnezeu,  pe  care  o  pot  atinge  cu  siguranță  printr-o  astfel  de  misiune....  Copiii  lui  Dumnezeu 
desăvârșiți,  însă, au efect asupra oamenilor doar de sus, dar influențează puternic anumiți oameni, 
dacă sunt date condițiile prealabile pentru aceasta...., adică pentru a putea fi activi și pe Pământ în sens 
răscumpărător.... Dar unui spirit de lumină i se permite să coboare pe pământ....  Înaintemergătorul 
Meu, Care vrea să Mă anunțe El însuși înainte de sfârșit.... El Mă va proclama. El îmi va pregăti din  
nou calea, pentru că aceasta este voința Mea din veșnicie, pentru că el mi-a fost devotat de la început, 
pentru că a fost un luptător pentru Domnul său de la început..... L-am ales ca vasal al Meu, ca vestitor 
al Meu, care M-a anunțat mereu, care a strigat în lume atunci când Mă apropiam de oameni, care a 
mers înaintea Mea ca un chemător pentru ca omenirea să-mi acorde atenție..... El a luptat pentru Mine 
și va lupta mereu pentru numele Domnului său.... Acesta este, așadar, raza, lumina pe care o trimit pe 
Pământ în fața Mea, și acesta știe despre venirea Mea, despre sfârșit și despre sarcina sa pe Pământ,  
căci se recunoaște pe sine însuși ca fiind cel ce este.... Și acesta este atât de devotat Mie încât numai  
numele Meu răsună din gura lui, fiecare respirație glorifică numai numele Meu, fiecare bătaie a inimii 
lui este pentru Mine, pe Care Îl proclamă pe Pământ cu zel și pentru Care își dă și viața când își 
termină misiunea......  Astfel,  acesta  revine pe Pământ cu puțin timp înainte de întoarcerea Mea și 
oamenii nu-l vor recunoaște în simplitatea lui până când nu-și va deschide gura pentru a-L vesti pe Cel 
ce vine după el. Atunci vor cădea solzii de pe ochii a lor Mei, însă potrivnicii Mei nu-L vor mai  
recunoaște.....  Dar  el  va  vorbi  nestingherit  de  propria  sa  primejdie,  va  anunța  oamenilor  sfârșitul 
apropiat,  îi  va  îndemna  să  se  pocăiască,  să  caute  pe  Dumnezeu și  mântuirea  sufletelor  lor  și  să  
disprețuiască pe Mamona.... le va vesti din nou cu cuvinte de tunet pe Iisus Hristos, Răscumpărătorul 
lumii, va face și va vorbi tot ceea ce este de natură să slăvească numele lui Iisus, Dumnezeul cel 
veșnic....  El va fi precursorul Meu în sensul cel mai adevărat al cuvântului....  el va fi cel care va 
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deschide din nou paradisul pentru toți cei care cred în cuvintele sale, care așteaptă cu credință ca Eu 
să-i salvez din cele mai profunde adversități....

Amin

Înaintemergătorul lui Iisus.... B.D. Nr. 6554

25. mai 1956

ezvoltarea ascendentă a sufletului este sarcina pământească a ființei umane.... Dar numai câțiva 
sunt conștienți de acest lucru, numai câțiva își pun întrebarea cu privire la scopul și obiectivul 

existenței și obiectiv..... Majoritatea se străduiesc doar pentru prosperitatea pământească, pentru tot 
ceea ce ajută corpul să se simtă bine. Dar toți oamenii au darul de a-și lăsa intelectul să devină activ,  
toți oamenii ar putea să-și pună întrebarea despre scopul și obiectivul vieții pământești, și toți oamenii  
ar primi răspuns la această întrebare...., pentru că este primul pas spre înalt. Totuși, pentru că oamenii 
se gândesc doar până la moarte, pentru că rareori cred în supraviețuirea sufletului, problema bunăstării 
lor pământești este mai importantă pentru ei și dau prioritate activității pământești și creației.... Le 
lipsește credința.... pentru că dacă ar avea doar o credință slabă nu și-ar găsi pacea interioară în ciuda 
bunăstării lor pământești.... Cu cât se apropie mai mult de sfârșit, cu atât mai puțină credință se găsește 
printre oameni.... De aceea, în ultimele zile apar oameni neobișnuit de legați de Dumnezeu, care pot 
avea un efect neobișnuit și pot atrage atenția semenilor lor, căci Dumnezeu face tot posibilul pentru a-i 
ajuta pe cei care au nevoie de o astfel de stimulare neobișnuită pentru a conștientiza scopul lor pe 
Pământ. Acești oameni sunt ființe de lumină întrupate în scopul unei misiuni pe Pământ, care vor să se 
ocupe de greutățile oamenilor și,  prin urmare, umblă în carne și oase pe acest Pământ fără să fie 
conștienți de originea lor. Legătura puternică pe care o au cu Dumnezeu, dar pe care o stabilesc de 
bunăvoie ca ființe umane, așa cum ar putea face toți semenii lor, le dă puteri neobișnuite.... Pentru că 
natura lor este iubirea și de aceea credința lor este atât de vie încât se exprimă și printr-o activitate 
neobișnuită....  în vestirea vie a lui Iisus Hristos și în ajutorarea activă a trupului și a sufletului în 
numele Lui..... Mulți oameni pot încă găsi credința prin intermediul unor astfel de oameni, deoarece ei 
demonstrează în mod vizibil o putere care nu poate fi explicată în termeni pământești. Oamenii trebuie 
ajutați să creadă și, în același timp, trebuie să li se arate calea către Dumnezeu, pentru care trebuie 
folosite mijloace neobișnuite pentru rasa umană complet necredincioasă,  care totuși nu-i  obligă să 
creadă.  Și  tot  mai  mulți  oameni  treziți  își  vor  dovedi  tăria  credinței,  cu  cât  sfârșitul  este  mai 
aproape..... Până când o lumină mare va străluci.... până când va veni cineva care va anunța venirea 
iminentă a Domnului și va pregăti din nou calea pentru El.... (25.5.1956) A cărui lumină va străluci 
puternic pe raza largă.... Căci apariția Lui va fi cunoscută în curând și, deși va fi o sursă de putere și 
mângâiere pentru mulți oameni, El va fi totuși mult mai mult combătut de cei care sunt majoritari 
înainte de sfârșit, care aparțin adversarului lui Dumnezeu și care vor acționa împotriva a tot ceea ce 
este divin-spiritual în numele Lui și care îi vor persecuta în special pe cei care vorbesc în numele lui 
Iisus și proclamă sfârșitul apropiat.... Dar tocmai pentru că adversarul lui Dumnezeu va proceda cu o 
brutalitate neobișnuită în bătălia finală de pe acest Pământ, o lumină neobișnuită va fi trimisă și pe 
Pământ.... din nou un spirit de lumină se va întrupa pe acest Pământ, așa cum este scris.... Din nou,  
acesta va merge înaintea Domnului și va anunța venirea Lui, și din nou se va face cunoscut ca un 
"chemat în pustie".... Și va ști cine este, dar își va parcurge drumul pământesc în toată discreția, care 
va  fi  de  asemenea  pecetluită  cu  moartea  sa  din  nou.  Dar  toți  oamenii  care  sunt  credincioși  lui 
Dumnezeu își vor trage puterea de la el și se vor ridica mereu atunci când greutățile vremurilor par să  
îi arunce la pământ..... Pentru că el vorbește în numele lui Dumnezeu.... și prin el Dumnezeu Însuși 
vorbește oamenilor. Ei înțeleg, de asemenea, misiunea semnificativă a precursorului lui Iisus Hristos 
și, prin urmare, se așteaptă pe deplin la venirea Domnului și nu au nicio îndoială că vor fi eliberați din 
cele mai mari necazuri.  Când va veni El,  va fi  sosit  timpul care este anunțat în mod constant de 
clarvăzători și profeți, pentru că atunci când va veni va fi dezvăluită și lucrarea lui Antihrist, care îi va 
chinui  pe  credincioși  într-un  mod  atât  de  neobișnuit  încât  și  ei  vor  avea  nevoie  de  un  ajutor 
neobișnuit.....  Căci el va lăsa să strălucească lumina lui și își  va trimite razele în lung și în lat....  
Oriunde ar fi, oamenii vor auzi despre ea, iar credincioșii vor ști cine se ascunde în spatele acestei 
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lumini și vor ști și la ce oră a bătut. Cu toate acestea, Înaintemergătorul lui Iisus Hristos își continuă 
drumul  nestingherit,  în  ciuda  ostilității  și  a  interdicției  de  a  vorbi....  El  vorbește  în  numele  lui 
Dumnezeu și nu recunoaște alt Domn decât pe Cel căruia îi slujește.... Iar discursurile sale vor aprinde, 
vor da celor slabi puterea de a rezista, căci prin ele oamenii vor căpăta și ei curajul de a muri pentru  
credința lor.... Dar fiecare viață umană este în mâinile lui Dumnezeu.... Numai El știe când va suna 
ceasul mântuirii, când va avea loc venirea Sa Pe pământ și răpirea a lor Săi..... Și Înaintemergătorul 
Lui știe și el despre sfârșitul său, dar Îl slujește pe Domnul său chiar și prin moartea sa.... Pentru că și 
el va desăvârși lucrarea de glorificare, prin moartea lui se va arăta puterea și slava lui Dumnezeu.... 
Căci numai Unul singur stăpânește viața și moartea, și acesta se va dovedi a fi Domnul, biruitor asupra 
adversarului său, când va veni ziua de apoi..... El va da viață celor care cred în El.... și toți cei care 
sunt robiți de adversarul Său vor cădea pradă morții....

Amin

Anunțul Înaintemergătorului lui Iisus Hristos.... B.D. Nr. 7062

10. martie 1958

ici unul dintre voi, oamenii, nu ar mai umbla în adevăr dacă nu v-ar fi vestit din nou și din nou 
prin duhul Meu.... Ceea ce a fost propovăduit oamenilor ca adevăr pur în timpul vieții Mele pe 

Pământ nu a rămas pur, pentru că, de îndată ce gândirea umană a încercat să facă învățătura Mea utilă 
pentru națiuni întregi, totul a fost amestecat cu adaosuri umane, pentru că învățătura Mea pură nu 
corespundea suficient de mult egoismului oamenilor și, astfel, congregațiile individuale au încercat să 
modeleze această învățătură mai mult sau mai puțin convenabil. Și astfel, biserica fondată de Mine, 
așa-numita biserică originală, a devenit foarte curând doar o imagine deformată a ceea ce fusese la 
început. Și a trebuit să treacă prin nenumărate schimbări pentru a ajunge la învățătura Mea pură. Iar  
ceea  ce  există  încă  acum  nu  mai  poate  pretinde  că  este  adevărul  pur.  Pentru  a  păstra  puritatea 
adevărului, sunt necesare vase mai pure în care spiritul Meu să poată curge continuu. Spiritul divin 
trebuie  să  se  poată  revărsa  în  mod  constant,  învățătura  dată  oamenilor  de  Mine  trebuie  să  fie 
proclamată și de oameni care sunt plini de spirit, altfel cuvintele pot fi deja schimbate în gura celui 
care le proclamă și pot avea un înțeles diferit...... Și trebuie să ne așteptăm întotdeauna ca ceva pur, 
divin, să-și piardă puritatea într-un mediu nelegiuit, pentru că Eu nu forțez voința ființei umane. Ceea 
ce face fiecare persoană din adevărul care îi este transmis depinde de ea, și deja în timpul vieții Mele 
pe Pământ, Cuvântul Meu Sfânt a fost răstălmăcit atunci când li s-a părut convenabil oamenilor. Cu 
siguranță că pot transmite întotdeauna adevărul pur pe Pământ prin spiritul  Meu, dar nu voi face 
oamenii  să  nu  fie  liberi,  impunându-le  adevărul.  Însă  atâta  timp  cât  oamenii  se  pun  voluntar  la 
dispoziția  Mea,  care  se  pregătesc  să  fie  receptaculul  spiritului  Meu,  va  fi  întotdeauna  posibil  să 
corectez orice eroare existentă, să rezolv orice întrebare nerezolvată și să le ofer oamenilor o lumină 
pură care provine de la Mine, lumina originară a eternității. Dar oamenii, la rândul lor, se agață cu 
tenacitate de învățăturile educate, care sunt susținute de adversarul Meu care va lupta mereu împotriva 
luminii adevărului. Și astfel o noapte aproape impenetrabilă s-a întins peste oameni, pentru că eroarea 
și minciuna sunt egale cu întunericul. Și va fi extrem de dificil pentru purtătorii Mei de lumină să 
străpungă acest întuneric, pentru că oamenii sunt deja atât de orbiți încât nu vor mai putea recunoaște 
o lumină adevărată..... Și de aceea o lumină puternică va străluci și această lumină va da mărturie 
despre Mine și despre întoarcerea Mea pe nori.... Ea va fi martoră a Judecății și a răpirii a lor Mei în  
Ziua  Judecății....  O lumină,  radiantă,  se  va  ridica și  va  proclama din nou Cuvântul  Meu pur,  un 
chemător va apărea în pustiul spiritual și va căuta să-i trezească pe oameni din somnul lor de moarte....  
El va veni în ajutorul celor care mărturisesc despre Mine și despre lucrarea Mea asupra lor, el va 
confirma adevărul a ceea ce a fost transmis umanității prin lucrarea Duhului Meu..... El va vorbi o 
limbă puternică și nu va cruța pe nimeni care umblă pe căi întunecate.... și nici pe cei puternici nu-i va 
evita, ci le va smulge masca de pe față, îi va demasca și le va dezvălui adevărata lor dispoziție.... El va 
lupta cu sabia gurii, pentru că va fi combătut de cei de sus și de cei de jos, pentru că nimeni nu vrea să 
audă adevărul pur care, totuși, nu se abate de la învățătura pe care am predicat-o cândva pe Pământ. 
Prin urmare, acesta este mesagerul Meu prin gura căruia Eu Însumi vorbesc și care își va îndeplini 
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doar ultima misiune pe acest Pământ: Pentru a Mă anunța pe Mine și venirea Mea încă o dată, așa cum 
este  scris.  Dar  când  această  lumină  strălucește,  atunci  știți  că  venirea  Mea  este  aproape  și,  de 
asemenea, Judecata.... Și atunci se vor întâmpla lucruri extraordinare și prin el, dar nu va mai afecta  
libertatea de voință a oamenilor, pentru că va găsi puțină credință și doar cei treziți îl vor recunoaște  
pe  el  și  misiunea  sa.  Dar  pentru  cei  care  sunt  încă  slabi  va  însemna o  întărire  neobișnuită,  căci 
Cuvântul Lui este plin de putere..... Dar atunci va veni și ultima fază a acestui Pământ, pentru că acest 
chemător va fi în același timp cel mai mare adversar al celui pe care oamenii înșiși îl proclamă drept  
conducătorul lor pământesc, în care adversarul Meu se va întruchipa pentru a efectua ultima lucrare 
rușinoasă împotriva Mea..... Pentru că acum va izbucni bătălia credinței și ai Mei vor avea un mare 
sprijin în lumina pe care Eu Însumi o trimit pe Pământ și vor primi multă putere pentru a rămâne fermi 
în timpul celei mai mari perioade de adversitate care precede venirea Mea pe Pământ. Pentru că nu vă 
voi lăsa fără ajutor, credincioșii Mei, și pentru ca voi să rămâneți puternici, vă voi anunța această 
lumină, această chemare, și atunci veți ști și voi că voi veni curând să vă iau pentru a pune capăt  
activității adversarului Meu, pentru a ajuta adevărul să obțină victoria finală......

Amin

Înaintemergătorul lui Iisus Hristos.... B.D. Nr. 7295

28. februarie 1959

i când auziți că cineva Îl vestește pe Domnul într-un mod neobișnuit, atunci veți ști că a început 
ultima fază a sfârșitului vremurilor, că Înaintemergătorul lui Iisus Hristos își îndeplinește din nou 

misiunea de a-L vesti pe Cel care va veni în Ziua Judecății pentru a-i lua pe ai Săi și pentru a înfăptui 
schimbarea pe Pământ, așa cum este anunțat în Cuvânt și în Scriptură. El va apărea pe neașteptate și se 
va face cunoscut pentru că puterea vocii sale este mare, pentru că se va adresa oamenilor într-un mod 
atât de serios și semnificativ încât mulți se vor simți impresionați și vor primi cuvântul său.... pentru 
că recunosc că el proclamă "cuvântul lui Dumnezeu" și pentru că semnele cu care lucrează pentru a-i  
ajuta pe semenii săi sunt, de asemenea, neobișnuite. El va fi un adevărat făcător de minuni pentru cei 
săraci și nefericiți, un ajutor în adversitatea care se va abate asupra tuturor oamenilor în momentul în 
care va ieși. Și va vorbi tare și răspicat, nu se va teme de cei care îi vor interzice să lucreze, îi va 
denunța cu atât mai mult pe cei care vorbesc și acționează contrar voinței lui Dumnezeu, și de aceea 
va fi urât și persecutat de puternicii acestui Pământ, pe care îi va acuza aspru de comportamentul lor 
față de oameni. Dar prăpastia dintre lumea pământească și cea spirituală este deja prea mare, astfel  
încât nu se poate aștepta nici o înțelegere din acea parte pentru ceea ce va anunța "vocea din pustiu". Îl 
vor ridiculiza și îl vor urmări cu atâta ardoare doar pentru că afluxul către el este tot mai mare, pentru 
că există totuși oameni care se lasă impresionați spre supărarea celor de la putere, care sunt împotriva 
oricărei credințe și iau măsuri împotriva ei. Și iată timpul care se află în scurt timp înaintea voastră, și 
nu mai este mult, și veți avea vești de la el. Dar atunci veți ști și voi înșivă că va trebui să rămâneți 
fermi, pentru că odată cu apariția lui vă puteți aștepta și la iminenta bătălie a credinței, și atunci va fi 
decisiv în ce direcție vă veți întoarce, pentru că atunci va fi foarte clar că va trebui să vă decideți fie  
pentru Dumnezeu,  fie  pentru lume.....  Și  el  va fi  un sprijin  puternic  pentru tine să iei  calea spre 
Dumnezeu, pentru că discursul său este convingător și puternic. Dumnezeu Însuși vorbește prin el în 
mod atât de evident încât nu ar trebui să fie dificil pentru nimeni să i se alăture, pentru că va da și 
mărturii atât de vizibile ale chemării sale încât oamenii vor putea recunoaște cine este..... Și el însuși 
știe care este sarcina lui și că aceasta este ultima lui sarcină, să meargă înaintea Domnului și să-L 
proclame cu glas tare.... El însuși este de asemenea conștient de venirea sa aici și, de asemenea, de 
sfârșitul său din nou teribil, dar nimic nu-l sperie și nimic nu-l reține din a-și îndeplini misiunea, și va 
fi foarte binecuvântat..... Și oricine i se va alătura va face cu adevărat bine, pentru că va putea extrage 
multă putere și va aprinde multă lumină din marea lumină care va străluci oriunde va apărea.  El 
locuiește deja printre cei vii, dar nu este încă conștient de sarcina sa, care, totuși, îi devine brusc clară  
și  provoacă o schimbare fundamentală  în  viața  sa pământeană,  căci  el  îl  slujește  cu siguranță pe 
Domnul și recunoaște, de asemenea, adâncul spiritual în care se zbate omenirea..... Dar apelul nu a 
plecat încă către el, ceea ce, totuși, se va întâmpla brusc.... Și atunci iese din calmul său anterior și este 

Ș
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pe deplin conștient  de sarcina sa,  căci  spiritul  lui  Dumnezeu îl  împinge și  îi  dă cea mai  deplină 
claritate cu privire la misiunea sa. Și el îl slujește cu bucurie pe Domnul său cu o dăruire care îl face 
din ce în ce mai potrivit pentru ultima slujbă pe care vrea să i-o aducă Domnului înainte de sfârșit,  
înainte de întoarcerea Sa....  Dar voi,  oameni buni, fiți  atenți  doar la cei care vestesc Cuvântul lui 
Dumnezeu și  îl  veți  recunoaște pe cel care iese în evidență în mod neobișnuit,  pentru că vrea să 
îndeplinească o misiune neobișnuită: Să anunțe venirea Domnului și să le arate oamenilor care este 
sarcina lor pământească,  prin predici  puternice,  să se pocăiască și  să lucreze cu toată seriozitatea 
pentru mântuirea lor, căci el le va anunța sfârșitul, care va veni nu după mult timp de la înfățișarea sa,  
căci s-a împlinit timpul pe care Dumnezeu l-a dat oamenilor pentru desăvârșirea lor....

Amin

Dialog.... Înaintemergătorul.... B.D. Nr. 7339

17. aprilie 1959

șteptați cu toată umilința ceea ce trebuie să las să vină pentru salvarea omenirii și care vă va 
aduce, de asemenea, cea mai strălucită realizare a motivului pentru care acest timp de pregătire a 

trebuit să preceadă. Eu nu sunt în niciun caz un Dumnezeu al mâniei, chiar dacă evenimentul care se 
apropie ar vrea să facă să pară așa, iar vouă vi se va permite să experimentați cu toții mult mai mult  
din iubirea Mea, care vă va proteja și  de cea mai mare adversitate;  dar atunci Îi voi prezenta de 
asemenea evident pe ai Mei, îi voi evidenția, astfel încât semenii să recunoască unde trebuie cerut 
adevăratul  ajutor,  pentru  că  vreau  să  câștig  oamenii  pentru  Mine,  dar  nu  să-i  pierd  în  favoarea 
adversarului. Dar, cu toate acestea, distrugerile vor fi imense și viețile a nenumărați oameni se vor 
stinge, dar va fi totuși o binecuvântare pentru mulți care vor putea compensa în împărăția de dincolo 
ceea ce au neglijat să facă pe Pământ...., că pot încă ajunge la lumină dacă sunt de bunăvoință. Și 
puteți să credeți cu toții  că sfârșitul va veni la scurt  timp după aceea,  dar că le voi acorda totuși 
oamenilor un timp de grație, pentru că sfârșitul înseamnă o schimbare radicală în întregul curs de 
dezvoltare spirituală a ființelor care se vor maturiza pe acest Pământ. De aceea Mi-am ales slujitori 
care vor vesti cu glas tare sfârșitul care va veni și după dezastrul natural..... De aceea îmi revărs în 
mod constant spiritul Meu pentru a indica prin intermediul oamenilor treziți tot ceea ce va veni în cel 
mai  scurt  timp.  Eu  îi  însărcinez  pe  toți  să  răspândească  Cuvântul  Meu  și,  dacă  este  posibil,  să 
menționeze și aceste evenimente care vor dezvălui puterea și dragostea Mea, pentru că oamenii vor ști 
că deasupra lor tronează un Dumnezeu care le ține soarta în mâna Sa. Și oricine am ales ca mesager al 
Cuvântului Meu trebuie să fi fost ales de Mine Însumi ca destinatar al Cuvântului Meu, iar voi puteți 
să-l credeți pe deplin, indiferent cât de improbabil ar părea tot ceea ce anunță în mesajul Meu. Căci 
voi da un semn evident că el este emisarul Meu, reprezentantul Meu, care va vorbi în locul Meu...... El 
va fi mereu călăuzit prin tot ceea ce va veni, nu trebuie să se teamă de boală și de moarte atâta timp cât 
nu și-a îndeplinit încă misiunea, iar Eu Însumi îi voi arăta calea și îl voi conduce acolo unde mulți  
oameni îl vor putea auzi atunci când va veni vremea să proclame cu voce tare și deschis despre Mine 
și despre Cuvântul Meu..... Până atunci va străluci o mare lumină, când bătălia va izbucni în mod 
deschis  între  lumină  și  întuneric....  când bătălia  credinței  va fi  purtată  cu  mijloace  neobișnuit  de 
brutale.... atunci acea lumină va străluci pentru a-i întări pe toți cei care lucrează în via Mea.... Atunci 
ei vor putea să prindă putere și să lucreze cu atât mai mult pentru Mine și pentru Împărăția Mea. Și 
această lumină va veni când vor răsări ultimele zile, când voi fi vorbit de sus, când oamenii vor fi în  
haos și când separarea spiritelor va fi o realitate... pentru sau împotriva mea.... Și atunci voi da o mare 
putere celor slabi, le voi da toată puterea de care au nevoie și îi  voi conduce în bătălia împotriva 
dușmanului sufletelor.... și cu adevărat voi fi victorios și voi rămâne pentru totdeauna, iar voi veți 
putea să vă bucurați de victoria asupra lui.... Vei fi eliberat de el și vei putea trăi acum în pace în  
paradisul noului pământ....

A

Amin

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 15/21



Despre Înaintemergător.... B.D. Nr. 7722

8. octombrie 1960

i va deveni evident ce putere este conținută în Cuvântul Meu...., pentru că inimile se vor simți 
abordate de Mine și vor arde de iubire pentru Mine, care Mă proclamă Tată, pentru că vreau să fiu 

unit cu copiii Mei și de aceea las raza Mea de iubire să cadă în inimile celor de bunăvoință. Cu toate  
acestea,  depinde  exclusiv  de  această  voință  dacă  oamenii  recunosc  vocea  Tatălui.  Cea  mai  mică 
împotrivire diminuează puterea Cuvântului Meu, iar această apărare este făcută de ființa umană atunci 
când ea însăși este încă lipsită de iubire. Atunci el nu se va lăsa abordat de Mine și atunci Cuvântul 
Meu nu va avea nici un efect, atunci va suna pentru ființa umană la fel de diferit ca și cuvintele umane  
și îl va respinge. Dar copiii Mei ascultă Cuvântul Meu și astfel îi instruiesc pe copiii Mei: Eliberați-vă 
de gândurile greșite cerându-Mă pe Mine Însumi adevărul și luminarea gândurilor voastre. Căutați să 
pătrundeți prematur în domenii pe care Eu încă vi le țin închise.... trageți concluzii care, totuși, sunt 
false.... vă ocupați gândurile cu lucruri pe care încă nu a venit timpul să le dezvăluiți.... Te gândești la 
soarta  și  la  venirea  înaintemergătorului....  Și  raționați  greșit.  Pentru  că  v-am  spus  că  îl  veți 
recunoaște.... și asta înseamnă că nu va mai fi nevoie să întrebați, ci să știți că este el atunci când 
apare. Dar până când va veni timpul lucrării Sale nu trebuie să Îl căutați sau să presupuneți că El se 
află într-un semen al vostru.... , căci El vine de unde vă așteptați mai puțin. El nu este un copil al  
lumii,  el  își  urmează drumul său ca orice altă  ființă  umană,  dar  gândurile  și  aspirațiile  sale  sunt  
îndreptate spre Mine, chiar dacă misiunea sa nu este încă cunoscută de el. Dar spiritul său îi va da apoi 
o lumină strălucitoare asupra misiunii sale și asupra lui însuși, atunci când va veni momentul să iasă. 
Și vă spun că va trece o vreme până când se va întâmpla acest lucru.... El va fi luminat pentru ca  
lumina lui să strălucească într-un cerc larg și pentru ca toți cei care vreți să Mă slujiți să vă încălziți cu  
lumina lui când va veni vremea adversității spirituale, când va începe ultima fază înainte de sfârșit: 
când va izbucni lupta credinței.... Dar, înainte de asta, nu credeți orice spirit care crede că știe mai 
multe despre asta, pentru că, dacă această cunoaștere ar fi fost necesară, Eu Însumi v-aș fi instruit în 
această privință. Dar tot ceea ce vi se transmite prin gura oamenilor trebuie acceptat cu prudență și nu 
vă lăsați înșelați,  pentru că "duhul de la Dumnezeu" nu se contrazice pe sine, iar voi ar trebui să 
verificați singuri unde lucrează duhul Meu, pentru că nu vă oblig să credeți și depinde de voi ce duh 
credeți. Eu v-am anunțat cu siguranță că înaintemergătorul va veni din nou ca un glas care cheamă în 
pustiu înainte de întoarcerea Mea, dar apariția lui este încă în așteptare, pentru că trebuie să treacă o 
perioadă scurtă de timp înainte, când trebuie să se facă o muncă intensă pentru împărăția Mea, și 
pentru că v-ați stabili voi înșivă un timp dacă apariția lui ar fi evidentă.... Încă mai țin vălul întins 
peste timpul venirii Sale, căci atunci va fi sigură și venirea Mea, atunci sfârșitul va fi aproape, căci El 
va fi activ pe Pământ doar pentru o perioadă scurtă de timp, care, totuși, va fi suficientă pentru a-i trezi 
pe oameni din rigiditatea morții. Și acesta este scopul venirii Lui, pentru a-i salva pe cei care sunt încă 
nehotărâți.... pentru a-i întări pe cei care vor să-Mi rămână credincioși.... și pentru a Mă anunța pe 
Mine și venirea Mea.... Și, deși acest moment nu mai este departe, mai trebuie să treacă câteva etape 
scurte.... Dar atunci se va împlini ceea ce v-a fost vestit în Cuvânt și în Scriptură....

Ș

Amin

Înaintemergătorul.... Aspect vizibil.... Timp îndeplinit.... B.D. Nr. 8081

17. ianuarie 1962

amenii de pe Pământ nu se mai schimbă, nu se mai poate înregistra niciun progres spiritual, doar 
indivizii care au voința de a-și împlini scopul vieții lor pământești vor mai găsi drumul spre 

Mine. Ceea ce se poate întâmpla încă din partea Mea aceasta se va întâmpla cu adevărat pentru a 
crește numărul celor din urmă, iar iubirea Mea va găsi încă căi și mijloace pentru a atinge inimile  
indivizilor, astfel încât aceștia să se deschidă fără rezistență interioară și să accepte Cuvântul Meu...... 
Cu toate acestea, nu sunt mulți și, prin urmare, se poate spune cu siguranță: Timpul este împlinit.... 
Pentru că nivelul spiritual scăzut al umanității determină sfârșitul în sine, și a coborât atât de jos încât 
o schimbare a umanității nu mai este de conceput..... Adversarul Meu stăpânește substanța spirituală 
care, întrupată ca ființă umană, își urmează ultimul curs pe Pământ și are un efect complet negativ  

O
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asupra celor care îi sunt robiți și se supun voinței sale. Prin urmare, ei au luat deja ultima lor decizie  
de voință și astfel aleg din nou împărăția întunericului...., se întorc la materie, căreia i-au căzut pradă 
pe Pământ și de care nu au putut să se desprindă. Și materia va primi din nou sufletul.... Dar, până la  
sfârșit, le voi da încă oamenilor posibilitatea de a se întoarce la Dumnezeul și Creatorul lor, pentru că 
fermitatea Mea ar putea încă să le schimbe modul de gândire și să le ridice întrebări la care Eu Însumi 
le voi răspunde, pentru că atunci aș vrea încă să salvez acele suflete individuale de la o nouă izgonire,  
de la o desfășurare repetată prin creațiile Noului Pământ. Și spiritul Meu va fi atât de evident cu al 
Meu, încât chiar și necredincioșii ar putea deveni suspicioși..... Eu Însumi Mă voi dezvălui lor prin 
ajutorul vizibil pe care îl acord a lor Mei.... și necredincioșii ar putea să creadă dacă ar vrea să se 
elibereze de adversarul Meu care îi ține legați..... Căci voi prinde cel mai mic gând că s-ar întoarce la 
Mine și nu le mai dau drumul...., căci Eu Mă las încă găsit în ultimul ceas, acolo unde doar voința este 
prezentă pentru a Mă experimenta.... Cu toate acestea, ai Mei vor recunoaște cum adversarul îi ține 
legați pe semenii săi.... Ai Mei vor fi, de asemenea, expuși atacurilor sale, dar puterea Mea va fi vizibil 
la dispoziția lor, căci Eu Însumi îi voi ajuta în luptă și vor ieși victorioși..... Pentru că, într-adevăr, 
puterea Mea este mai puternică decât a lui, și va fugi de lumina care strălucește spre el din partea ta, 
pentru că Mă recunoaște pe Mine Însumi în ea. Și pentru ca ai Mei să rămână puternici, ei vor primi  
un sprijin activ; Eu Însumi voi fi cu ei în Cuvânt, îi voi trimite purtători de lumină care vor străluci  
atât de tare încât vor alunga toate umbrele și îi vor respinge pe dușmanii care vor să îi hărțuiască pe ai 
Mei.....  Îi  voi  face  pe  oameni  fericiți  cu prezența  Mea și  îi  voi  întări  în  rezistența  lor  împotriva 
dușmanului.... Iar unii Mă vor putea vedea și vor avea o mare putere de la aceasta, iar ei vor transmite 
această putere și fraților lor..... Și atunci veți auzi și despre cel care anunță venirea Mea, care va apărea 
din nou ca un chemător în pustiu și a cărui lumină va străluci pentru voi toți, pe care îl veți recunoaște  
și voi ca fiind Înaintemergătorul Meu în vremea sfârșitului.... Nu vă voi părăsi pe voi, care vreți să fiți  
și să rămâneți ai Mei, în necazuri trupești și sufletești, nu sunteți cu adevărat singuri și abandonați,  
chiar dacă așa vi se pare pe Pământ..... Eu Însumi sunt cu voi, iar voi veți simți prezența Mea și veți  
avea o credință de nezdruncinat în Mine și în venirea Mea în Ziua Judecății..... Și, de dragul a lor Mei, 
voi  scurta  zilele,  ca  ei  să  reziste  până  la  sfârșit.....  Pentru că  nu mai  există  un punct  de cotitură 
spirituală pe acest Pământ; totuși, trebuie să vină un punct de cotitură spirituală, Pământul trebuie să 
servească din nou la dezvoltarea ascendentă a spiritualității.... Iar spiritualul trebuie legat din nou, care 
a eșuat în ultimul său test de voință....

Amin

Înaintemergătorul lui Hristos.... B.D. Nr. 8231

2. august 1962

i Mei îl vor recunoaște pe cel care cheamă în pustie, care va anunța apariția Mea, așa cum am 
prezis..... Pentru că lumina lui va străluci puternic și vorbirea lui va fi puternică.... Și nu se va 

teme să-i atace pe cei puternici în discursurile sale, pentru că el este trimis de Mine pe Pământ pentru 
a-și  îndeplini  ultima misiune,  pentru a  predica despre sfârșitul  acestui  Pământ  și  pentru a  anunța 
venirea Mea în Ziua Judecății..... Cei care Îmi aparțin vor fi extrem de mișcați de puterea discursului 
său și își vor da seama că nu va mai trece mult timp până când Eu Însuși voi veni și îi voi salva din  
adversitatea lor. Dar înainte de asta, voi, oamenii, vă veți pierde din nou și din nou în presupuneri false 
și veți crede că îl recunoașteți în mulți oameni..... Dar Eu vă spun: "Nu este nevoie să întrebați, ci să 
știți că este cel pe care Eu Însuși îl trimit înainte....". Pentru că atunci când va ieși, adversarul Meu va 
fi deja la lucru în așa fel încât se va întruchipa într-un conducător care acum va acționa împotriva 
oricărei lupte spirituale, împotriva credinței, și care acum îi va hărțui grav pe ai Mei prin complicii săi, 
astfel încât aceștia se vor îndepărta de Mine și își vor mărturisi sprijinul pentru el..... Atunci vei putea 
deja să urmezi lupta de început a credinței și, prin urmare, vei primi o mângâiere extrem de puternică 
prin înaintemergătorul Meu, pentru că atunci vei ști  că sfârșitul  nu mai este departe.....  Pentru că 
misiunea lui pe Pământ nu este de lungă durată, așa cum va fi ușor de recunoscut și Antihristul, căruia  
nu i se va acorda nici lui o durată lungă de viață..... Înaintemergătorul va veni și vă va întări credința, 
el va mărturisi despre Mine cu un discurs atât de puternic și va anunța venirea Mea, încât ai Mei vor  

A
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trage putere din cuvintele lui și vor persevera până la sfârșit, căci Eu Însumi voi fi alături de ei în  
greutățile pe care le va aduce această ultimă bătălie a credinței..... Cel care cheamă în pustiu nu se va 
lăsa reținut și va acționa în mod deschis împotriva celor care sunt ostili față de ai Mei.... El va denunța  
acțiunile lor ca fiind josnice și se va bucura mereu de protecția Mea împotriva atacurilor lor până când 
va veni ceasul lui, căci va plăti din nou cu moartea pentru misiunea sa pentru Mine, și chiar și acest  
lucru nu vă va speria pe voi, care sunteți ai Mei, ci doar vă va întări ca să umblați în adevăr, ca să vă 
puteți aștepta la toate așa cum v-am anunțat prin spiritul Meu. O perioadă de timp se apropie de 
sfârșit, care a fost stabilită pentru ca voi, oamenii, să vă răscumpărați din formă, dar până în ziua de 
apoi vă voi ajuta să găsiți credința corectă în Mine, iar " înaintemergătorul " a fost de asemenea trimis  
la voi pentru a vă întări credința...... Cine vrea să-L recunoască, îl va recunoaște.... Oricine respinge 
Cuvântul Său este un adept deschis al adversarului Meu și Mă respinge și pe Mine Însumi. Cu toate 
acestea, lumina de sus, care va străluci puternic, nu poate fi trecută cu vederea, Cuvântul său puternic 
nu poate fi ignorat, iar viața și activitatea sa pe Pământ în ultimele zile este atât de evident recunoscută 
ca activitate "divină", încât oricine îl poate recunoaște și nu mai trebuie să se întrebe dacă este el. Și 
adversarul Meu va dori să lucreze din nou în același mod, încercând să provoace confuzie și șoptindu-
le adepților săi să vadă înaintemergătorul aici și acolo, și de aceea este necesară o legătură strânsă cu 
Mine pentru a recunoaște și a gândi corect...... Din acest motiv, vă informez în repetate rânduri că el va 
apărea doar atunci când adversarul Meu va fi pregătit și forma exterioară potrivită, în care va lucra 
apoi spre groaza credincioșilor, pentru că el are o mare putere la dispoziție și o folosește pentru o luptă 
riguroasă a credinței..... Și atunci va apărea cel pe care Eu Însumi îl voi ataca în mod deschis și nu vă  
veți teme de el, iar voi îl veți recunoaște după acest lucru, pentru că are la dispoziție o mare putere pe  
care o va folosi în numele Meu și, de asemenea, îi va vindeca pe cei bolnavi și va face minuni și, de 
aceea, va fi atacat cu atât mai mult de către conducătorii care îi vor viața și îi vor provoca și o moarte 
violentă.....  Cu  toate  acestea,  lumina  pe  care  o  răspândește  printre  ai  Mei  îi  va  întări  în  mod 
excepțional și ei vor aștepta cu încredere venirea Mea și vor persevera până la sfârșit...., pentru că știu 
că  Cuvântul  Meu  se  va  împlini  și  totul  se  va  întâmpla  așa  cum am proclamat  în  Cuvânt  și  în 
Scriptură.....

Amin

Înaintemergătorul.... B.D. Nr. 8815

19. iunie 1964

ă voi da un răspuns și la această întrebare, căci este foarte important ca voi, cei care primiți 
Cuvântul  Meu,  să  nu  cădeți  într-o  gândire  greșită,  căci  mulți  cred  că  este  mult-așteptatul 

înaintemergător care va anunța venirea Mea.... Cu toate acestea, spun mereu că el va veni în timpul lui 
Antihrist, că apariția lui va coincide cu el și că atunci îl veți recunoaște și voi..... Apariția lui va fi doar 
de scurtă durată și va apărea atunci când oamenii vor avea nevoie de el, când vor dori să fie mângâiați  
și întăriți....  Așadar,  îl  veți  putea aștepta doar atunci când va începe faza finală....,  când dezastrul 
natural se va fi încheiat, când un conducător se va fi urcat pe tron, pe care îl puteți recunoaște clar ca 
fiind Antihristul, iar el va lăsa să izbucnească bătălia credinței. Atunci acel conducător va ieși în față și 
va depune mărturie clară pentru Mine și Împărăția Mea..... Dar nu-l suspectați deja, pentru că el nu 
este  încă conștient  de misiunea sa....  Dar când va apărea,  fiecare persoană îl  va recunoaște  după 
puterea vocii și a discursului său. Apoi, nu va dori să fie recunoscut ca o "voce în pustiu"...., ci este....  
Și va vorbi împins de duhul din el însuși, pentru că dorința lui de a mărturisi pentru Mine, de a vesti  
venirea Mea și de a convinge oamenii să se pocăiască este atât de mare în el încât va face abstracție de  
orice  considerație,  încât  va  vorbi  în  mijlocul  dușmanilor  care  vor  încerca  să-l  dezarmeze.....  Dar 
gândiți-vă că timpul sfârșitului nu a venit încă, că există încă un timp al libertății de exprimare care, 
totuși,  se  va  schimba  în  curând  când  intervenția  Mea  va  avea  loc,  când  adversitatea  în  rândul 
umanității va fi atât de mare încât cineva se va oferi pentru a controla această mare adversitate..... Dar 
atunci a venit vremea lui, căci el este ultimul dintre profeți și oricine îl ascultă va primi o mare putere. 
Vi s-a spus de nenumărate ori că va fi un om discret, a cărui putere de exprimare nu o bănuiți, atâta 
timp cât el însuși umblă cu umilință. Totuși, deodată va pătrunde.... și își va recunoaște brusc misiunea 
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și va deveni un orator care vorbește cu putere pentru Dumnezeu.... care proclamă numele Meu în toată 
lumea și  nu se va teme să pledeze pentru numele Meu.  El  Mă va prezenta ca Răscumpărător  al 
omenirii,  va  lupta  pentru  Mine  și  pentru  împărăția  Mea....  Îl  veți  recunoaște  după  faptul  că  Mă 
recunoaște ca fiind Cuvântul făcut trup...., că subliniază în mod clar manifestarea Mea umană în Iisus 
Hristos, că nu admite nicio diferență între Mine și Iisus, că Îl recunoaște pe Iisus ca Dumnezeu..... Iar 
discursurile sale vor fi în acord cu învățătura Mea transmisă de sus. Și acesta este semnul că el este  
"Ioan Botezătorul, cel care a chemat în pustie", Înaintemergătorul Meu care a venit din nou să Mă 
anunțe, faptul că Eu Însumi voi veni nu peste mult timp pentru a-i lua pe ai Mei atunci când vor fi în 
cea mai mare suferință a sufletelor lor..... Din când în când se vor găsi oameni care au pretenția de a fi  
întruchiparea lui Ioan.... De fiecare dată le voi explica și le voi spune că el se face cunoscut în mod 
neobișnuit și că nu poate fi căutat în acele cercuri care se simt chemate să o facă ele însele..... Acolo 
unde nu-l bănuiești, acolo va veni. Și acest lucru vă va fi de ajuns vouă, care îl așteptați prematur, 
pentru că timpul nu a venit încă, dar nu va întârzia să vină, și atunci totul se va petrece repede, unul  
după altul, pentru că el nu va avea o durată lungă de viață, va plăti cu moartea pentru activitatea sa pe 
Pământ, așa cum este anunțat în Cuvânt și în Scriptură.....

Amin

Înaintemergătorul lui Iisus.... B.D. Nr. 9007

3. iulie 1965

aptul că atât de mulți oameni cred că este o întruchipare a celui care a chemat în pustiu, este și el 
un semn de aberație spirituală, căci este sigur că va fi un mare orator care, totuși, nu va ști până nu 

va păși în față ce sarcină i-a fost încredințată, că va suna cuvântul cu voce puternică, anunțându-Mă pe 
Mine și iminenta Mea venire la sfârșitul zilelor.... El va merge din nou în fața Mea și va fi combătut de 
toți cei care nu vor să audă despre un sfârșit, care îl vor ridiculiza și îl vor batjocori pentru că le anunță 
lucruri care li se par incredibile și, prin urmare, va fi considerat un fantezist. Și el va veni în același  
timp în care Antihristul va lăsa să izbucnească bătălia finală a credinței. Atunci o va ataca cu putere,  
iar ai Mei vor primi putere și mângâiere de la el, pentru că va fi doar o perioadă scurtă de timp în care 
va fi activ pe Pământ. Cu toate acestea, el va folosi bine acest timp pentru a transmite Cuvântul Meu 
tuturor celor care îl acceptă, iar adversarii Mei îl vor urmări și vor dori să-i ceară socoteală, dar el îi va  
ocoli mereu și mereu, până când va sosi ceasul în care își va da viața pentru Mine...... Și ți s-a spus  
deja că el însuși nu are nicio idee despre misiunea sa și că aceasta va veni peste el atât de brusc, încât 
va putea fi recunoscut de toată lumea.... Și atunci va ști și el însuși de ce este înzestrat cu un glas atât  
de puternic, de ce trebuie să Mă anunțe pe Mine Însuși, căci atunci va ști că a venit sfârșitul în care voi 
veni pe nori ca să îi iau pe ai Mei.... Atunci Antihrist însuși va încerca totul pentru a-l lua sub controlul 
său, căci îl va ataca în mod special pe acesta și va expune toate faptele rușinoase, nu se va sfii să-l  
atace în public și, prin urmare, va fi persecutat de adepții săi.... Cu toate acestea, el îi va mângâia pe  
cei care trebuie să sufere sub acest regim. El le va indica venirea Mea și toți îl vor crede, pentru că se 
vor simți abordați de Cuvântul Meu, ca și cum Eu Însumi le-aș fi vorbit...... Cuvintele Lui vor avea un 
efect de balsam asupra voastră, care așteptați cu frică și mâhnire lucrurile care vor veni...., veți extrage 
o nouă putere din cuvintele Lui și veți fi mereu întăriți de ele, pentru că vă va dovedi că Tatăl vostru  
Însuși v-a vorbit și că, prin urmare, puteți crede în cuvintele Mele, care indică venirea Mea iminentă 
pe nori. Și astfel veți fi atenți și la toate avertismentele și îndemnurile care vă sunt trimise din partea 
lui,  pentru că și el va fi  cu cei în duh pe care îi voi descoperi ca aparținând Mie......  El va avea 
capacitatea de a se apropia de tine, chiar dacă trupul său este în altă parte, pentru că îi voi transmite 
chemarea din inimă către Mine pentru ajutor, iar el va putea primi ajutor de la Mine.... De aceea vă 
spun: Îl veți recunoaște când își va începe misiunea, dar nu-l așteptați încă de pe acum, pentru că 
intervenția Mea trebuie să preceadă înainte ca el să apară...... Dar atunci timpul va zbura, pentru că, de 
dragul alor Mei, voi scurta zilele, astfel încât adversarul Meu nu va putea să-i facă să cadă, pentru că 
atunci adversitatea va fi  foarte mare și  de aceea vă voi trimite,  de asemenea,  spirite puternice de 
lumină  care  vă  vor  proteja  în  orice  adversitate  pământească  și  spirituală.  Dar  când  acest  glas  al 
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chemării Mele în pustiu va trebui să renunțe la viața sa, atunci puteți aștepta venirea Mea în fiecare zi, 
atunci vă voi aduce într-o împărăție a păcii și toate adversitățile vor lua sfârșit......

Amin

Înaintemergătorul....  Cunoștințe  despre  întruchiparea 
anterioară.... 

B.D. Nr. 7604

22. mai 1960

ă nu vă pierdeți în presupuneri cu privire la spiritul pe care îl întruchipați, voi care umblați pe 
Pământ în ultimele zile pentru a Mă sluji. Am întins un văl peste lucrurile care nu sunt de folos 

pentru  viața  voastră  pământească  și  pentru  misiunea  voastră.  Și,  prin  urmare,  sunteți  lipsiți  de 
cunoașterea în ce întruchipare ați pășit cândva pe Pământ. Este de ajuns să știți că Eu le ofer tuturor  
celor care doresc să Mă slujească o mare putere și har și că în ultimele zile activitatea adversarului 
este atât de puternică, încât este nevoie și de spirite puternice de lumină pentru a se opune activității 
sale și pentru a rămâne fermi acolo unde este necesar pentru a realiza lucrarea de răscumpărare pe 
pământ. Iar aceste spirite de lumină trebuie să rămână în cea mai profundă umilință pentru a-și putea 
îndeplini misiunea, pentru că adversarul găsește cea mai bună țintă în mândrie, în aroganță, și astfel 
această misiune ar putea fi pusă în pericol. Iar oamenii sunt cu toții în pericol de a cădea pradă acestui  
rău caracteristic și moștenit..... De aceea, nu încurajez o astfel de posibilitate, ci încerc întotdeauna să 
influențez ființa umană să rămână în cea mai profundă umilință, pentru că astfel va putea să reziste 
adversarului Meu și să nu se lase prins în mrejele lui. Și nu este util pentru ființa umană să știe despre 
preîntruparea sa.... altfel această cunoaștere i-ar fi dată odată cu momentul lucrării sale pentru Mine și 
Împărăția Mea.... Dar o singură persoană va ști despre aceasta, nu va fi un secret pentru el, pentru că el 
trebuie să îndeplinească cea mai dificilă sarcină din ultimele zile: să Mă proclame ca înaintemergător 
al Meu, să anunțe venirea Mea pe nori ca un chemător în pustiu și să plătească cu moartea pentru 
misiunea sa pentru Mine...... Dar această cunoaștere nu-l va împovăra, pentru că este un spirit extrem 
de puternic, care și-a asumat în mod conștient ultima întruchipare pe pământ, conștient de urgența 
sarcinii sale, pe care este dispus să o îndeplinească cu o dragoste profundă pentru Mine. El este unul 
dintre puținii care pecetluiește cu moartea ceea ce proclamă..... El are puterea de a face acest lucru 
pentru că Mă iubește pe Mine, pe Care nu M-a recunoscut corect cândva, care a trebuit deja să-și dea 
viața pentru Mine o dată, dar care este dispus să moară o mie de ori pentru Mine.... și, prin urmare,  
parcurge conștient și acest ultim drum pământesc, conștient de misiunea și de originea sa. Dar el va fi 
sigur de acest lucru doar atunci când va începe ultima sa misiune, când...., care până atunci a trăit în 
cea mai mare izolare, va ieși în public, când legătura sa sufletească cu Dumnezeu îi va da brusc o 
lumină strălucitoare cu privire la sarcina pe care o are de îndeplinit pe pământ..... Și atunci Mă va 
proclama cu fervoare, va face totul pentru a atrage atenția oamenilor asupra sfârșitului și a Judecății de 
Apoi; va vorbi deschis și fără jenă împotriva conducătorilor de care nu se teme din cauza puterii lor, ci 
îi va denunța public pentru că îi recunoaște în ei pe emisarii lui Satana, împotriva cărora luptă în mod 
clar. Și acesta va fi ultimul Meu semn, pentru că el va ieși în ultima fază finală, în timpul bătăliei  
credinței care va fi purtată cu puțin timp înainte de sfârșit. Tot ceea ce veți auzi înainte de.... nu este 
mai devreme de momentul lucrării sale pe acest pământ până când această bătălie a credinței se va 
aprinde,  unde luminile  vor străluci  puternic pentru a arăta oamenilor  calea pe care ar trebui să o 
urmeze cu toții.... Și el va fi cea mai strălucitoare lumină care va străluci acolo unde te aștepți mai 
puțin.... el va eclipsa totul în luminozitate și, prin urmare, va fi de asemenea recunoscut de toți cei care 
nu  se  feresc  de  lumină....  Dar  fiți  răbdători  și  așteptați  momentul,  și  nu  vă  lăsați  pradă  unor 
presupuneri false înainte.... (22. 5. 1960) Căci veți fi încă adesea înșelați de adversarul Meu care vrea 
să vă abată privirile pentru a vă descuraja de la propria voastră lucrare misionară, voi care sunteți 
dispuși să Mă slujiți ca niște slujitori credincioși. Nu vă lăsați înșelați.... veți realiza foarte clar, atunci  
când va veni timpul când se vor întâmpla astfel de lucruri neobișnuite, că va trebui să intervin și Eu 
într-un mod neobișnuit  pentru a-i  ajuta  pe ai  Mei.  Pentru  că  și  credința  lor  va  fi  zdruncinată  de 
acțiunile adversarului Meu, dacă nu aderă cu fermitate la Mine și nu Îmi predau totul cu încredere în  
îndrumarea Mea corectă. Și atunci vei simți și tu voința Mea în inima ta, astfel încât nu va mai fi  
nevoie să întrebi ce ar trebui să faci acum. Voința Mea va fi în voi, nu veți putea acționa altfel decât 
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este voința Mea și, de asemenea, să știți că doar prin acțiunile voastre veți îndeplini voința Mea. Vă 
spun mereu și mereu: nu anticipați, așteptați până când vă chem, până când vă pun voința mea în 
inimă, pentru că puteți distruge prin acțiune prematură ceea ce a fost construit cu multă muncă. Țineți 
cont întotdeauna de faptul că toți oamenii sunt încă prea slabi în credință, că trebuie să li se ofere din 
când în când un tarif mai ușor pentru a nu-și afecta sufletul..... Și ar trebui doar să le propovăduiți 
Evanghelia Mea a iubirii, dar nu să le prezentați astfel de învățături pe care ei nu le pot înțelege. Iar  
acest lucru include, de asemenea, cunoștințele despre întruparea sufletelor de lumină, pentru că adesea 
le lipsește credința în supraviețuirea sufletului. Nu este întotdeauna potrivit  să le anunțăm acestor 
oameni plecarea Înaintemergătorului înainte de întoarcerea Mea, dar dacă ei acceptă Evanghelia Mea 
de iubire, vor învăța și ei să creadă și să-l recunoască atunci când va pleca, pentru că evenimentele 
dificile preced acest lucru și atunci poate fi recunoscută deja o "separare a spiritelor"..... Oamenii care 
stau pentru sau împotriva Mea și acum realizarea lor spirituală va fi, de asemenea, în consecință. Nu 
va trece mult timp și atunci toate aceste cuvinte vă vor fi de înțeles, și atunci nu veți mai întreba, ci 
veți ști că venirea Mea este aproape, pentru că îl veți recunoaște pe cel care a fost precursorul Meu în  
timpul cât am fost pe pământ și va fi din nou, așa cum este vestit prin Cuvânt și Scriptură....

Amin
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